
Zápis z jednání Školské rady při ZŠ a MŠ Smilovice č. 164, příspěvková organizace, 

okr. Frýdek-Místek, ze dne 12. 10. 2023 

 

      Přítomni: host p. ředitelka Mgr. Jana Dybová 

      Členové: Mgr. Klimková J., Bc. Kavuloková L., Mgr. Wlosok J., Ing. Beneš J., Ing. Paluch R. 

      Omluveni: Ing. Zuczková Michaela  

Program: 

1. Přivítání nových členů ŠR 

2. Kontrola usnesení minulého zasedání ŠR 

3. Schválení nového ŠVP – korespondenčně 8/2023 

4. Schválení výroční zprávy 

5. Zpráva o čerpání financí z operačního programu JAK, dotace „Zahrada v přírodním stylu ZŠ a MŠ 

Smilovice 

6. Diskuse 

7. Usnesení  

 

Na úvod přivítala předsedkyně všechny přítomné, konkrétně také nové členy ŠR – p. Beneše a p. 

Kavulokovou. Pan Beneš spolu s p. Paluchem se stali novými zástupci za rodiče ve volbách, které 

proběhly 13. 9. 2023. Předsedkyní ŠR po hlasování nadále zůstává Mgr. Jana Klimková.  

Usnesení z minulé školské rady bylo splněno – uskutečnit nové volby do ŠR za pedagogy (byly 

v srpnu), volby do ŠR za rodiče (byly v září), schůzka nové ŠR v říjnu.  

Nové ŠVP platné od 1. 9. 2023 bylo projednáno a schváleno ještě minulou ŠR korespondenčně 

28. 8. 2023. 

Přítomni schválili výroční zprávu předloženou p. ředitelkou v elektronické formě k prostudování.  

P. ředitelka přednesla všem přítomným zprávu o čerpání financí z projektu OP JAK a dotace ze 

Státního fondu životního prostředí ČR („Zahrada v přírodním stylu“).  

V diskusi byla ŠR seznámena s přípravou vybavení dětského hřiště při ZŠ a MŠ částečně z daru 

SRPŠ, sponzorských darů a provozních prostředků („Malý lanový park“). P. ředitelka poděkovala za 

brigádu na zahradě MŠ Smilovice v rámci dotace SFŽP. Kromě toho jsme diskutovali o preventivních 

aktivitách pro děti už uskutečněných, ale i připravovaných, o řešení vzniklých výchovných problémů 

v družině mezi mladšími dětmi.  

 

Usnesení: 

           -  dořešit hromosvody v MŠ Řeka – p. ředitelka 

- další setkání ŠR proběhne v březnu 2024                                                                                  

           

           zapsala: Mgr. Jana Klimková                                                               předseda: Mgr. Jana Klimková 


